



Shiri Philips

Shiri Phillips is a graphic designer and painter in Omaha, NE. She studied at the University of Nebraska at Omaha's College of Communication, Fine Arts, and Media and received a bachelor's degree in Art History. Her works have been influenced by impressionism and the geometric nature of graphic design.

Impasto painted strokes of bright colors are the framework of artist Shiri Phillips' abstract artworks. Phillips uses thick strokes of color and places them with precision on canvas, creating a graphic-like or pixelated look. Her art is defined by the deliberate use of upbeat colors to convey an emotional and physical response. Inspired by the vibrant surroundings she found growing up on the Mediterranean and the Southern Californian Coast, Phillips is driven by the philosophy of "color is life."



"My art is paired with intent to deliver pieces that hope to give the viewer the comfort of structure, along with the emotional release of abstraction. My study and love for Impressionism is also reflected in my art. The bold colors and loose brushstrokes are reminiscent of the great impressionist painters that I fell in love with as a young girl. By overlaying the various mediums in an abstracted or impressionistic way, I hope to create a unique and vivid experience for the viewer."



Born in Los Angeles, Phillips relocated to Israel at an early age and returned to the United States to finally settle in Omaha, Nebraska. Phillips has made a strong and swift impact since she started exhibiting her artworks. Her international experiences shape her colorful paintings. Her rapidly growing collector base shares her love for artworks that burst with energy beyond the canvas to fill any space with positivity and joy. Within a short time, her works have already been exhibited in galleries and art fairs throughout the United States, including in New York and Los Angeles.

EXHIBITIONS

<p>2023</p>	<p>Kunstwarenhaus, Zürich, CH Artspace Warehouse, Los Angeles, CA Solo Show, Gallery92 West, Fremont, NE 16th Anniversary SF Art Pop-Up, Secession Art & Design, San Francisco, CA Contemporary: Pierce Street Fine Art Pop Up, Curator and Host, Omaha NE Countryside Village Art Fair, Omaha, NE Mural Cube Project, Omaha Summer Arts Festival, Omaha, NE Group Show, BOLD, Split Gallery, Omaha, NE</p>	<p>2022</p>	<p>Art Show - A Touch of Color, JCC Art Gallery, Omaha Artspace Warehouse, Los Angeles, CA Bernis Center for Contemporary Art, NE Affordable Art Fair, Artspace Warehouse, NY Rockbridge Village Art Fair, Omaha, NE Fine Arts on Fifth, Malvern, IA Jewish Federation of Omaha Art Gallery, Omaha, NE Radial Arts Center, Omaha, NE</p>
		<p>2021</p>	<p>Landlock Gallery, Omaha, NE Rockbridge Village Art Fair, Omaha, NE Hutchfest, Omaha, NE Found Vintage, Omaha, NE</p>

The Kunstwarenhaus is an internationally established contemporary art gallery with partner galleries in Los Angeles. Our gallery specializes in high-quality affordable original art from emerging artists worldwide.

KUNSTWARENHAUS

Neumarkt 6, 8001 Zürich, Schweiz
Tel. +41 (0) 44 501 88 18
info@kunstwarenhaus.ch / www.kunstwarenhaus.ch
Di - Fr: 11:00 - 18:30 Uhr / Sa: 11:00 - 17:00



2020
The Switch, Omaha, NE
Red Lion Lounge, Omaha, NE
City Lights Arts Project, Omaha, NE
Jewish Federation of Omaha Art Gallery, Omaha, NE
Solo Show, TSP Inc. Architecture Firm, Omaha, NE

Fine Arts on 5th, Melvern, IA

TV & FILM

You People, Netflix
9-1-1, Fox



The Kunstwarenhaus is an internationally established contemporary art gallery with partner galleries in Los Angeles. Our gallery specializes in high-quality affordable original art from emerging artists worldwide.

Shiri Philips

Shiri Phillips ist Grafik Designerin und Malerin in Omaha, NE. Sie studierte am College of Communication, Fine Arts and Media der University of Nebraska in Omaha und erwarb einen Bachelor-Abschluss in Kunstgeschichte. Ihre Arbeiten sind vom Impressionismus und der geometrischen Natur des Grafikdesigns beeinflusst.

Impasto Gemälde Striche in leuchtenden Farben bilden den Rahmen für die abstrakten Kunstwerke der Künstlerin Shiri Phillips. Phillips verwendet dicke Farbstriche und platziert sie mit Präzision auf der Leinwand, wodurch ein grafisches oder pixeliges Aussehen entsteht. Ihre Kunst zeichnet sich durch den bewussten Einsatz lebendiger Farben aus, die eine emotionale und körperliche Reaktion hervorrufen. Inspiriert von der lebendigen Umgebung, in der sie am Mittelmeer und an der südkalifornischen Küste aufwuchs, wird Phillips von der Philosophie "Farbe ist Leben" angetrieben.



"Meine Kunst ist mit der Absicht gepaart, Werke zu schaffen, die dem Betrachter den Komfort der Struktur und die emotionale Befreiung der Abstraktion bieten sollen". Mein Studium und meine Liebe zum Impressionismus spiegeln sich auch in meiner Kunst wider. Die kräftigen Farben und lockeren Pinselstriche erinnern an die großen impressionistischen Maler, in die ich mich als junges Mädchen verliebt habe. "Indem ich die verschiedenen Medien auf abstrakte oder impressionistische Weise überlagere, hoffe ich, für den Betrachter ein einzigartiges und lebendiges Erlebnis zu schaffen."



Geboren in Los Angeles, zog Phillips in jungen Jahren nach Israel und kehrte in die Vereinigten Staaten zurück, um sich schließlich in Omaha, Nebraska, niederzulassen. Seitdem sie ihre Kunstwerke ausstellt, hat Phillips einen starken und schnellen Eindruck hinterlassen. Ihre internationalen Erfahrungen prägen ihre farbenfrohen Gemälde. Ihr schnell wachsender Sammlerkreis teilt ihre Liebe zu Kunstwerken, die vor Energie nur so strotzen und jeden Raum mit Positivität und Freude erfüllen. Innerhalb kurzer Zeit wurden ihre Werke bereits in Galerien und auf Kunstmesen in den gesamten Vereinigten Staaten ausgestellt, unter anderem in New York und Los Angeles.

AUSSTELLUNGEN

2023	Kunstwarenhaus, Zürich, CH Artspace Warehouse, Los Angeles, CA Solo Show, Gallery92 West, Fremont, NE 16th Anniversary SF Art Pop-Up, Secession Art & Design, San Francisco, CA Contemporary: Pierce Street Fine Art Pop Up, Curator and Host, Omaha NE	2022	Countryside Village Art Fair, Omaha, NE Mural Cube Project, Omaha Summer Arts Festival, Omaha, NE Group Show, BOLD, Split Gallery, Omaha, NE Art Show - A Touch of Color, JCC Art Gallery, Omaha, NE Artspace Warehouse, Los Angeles, CA Bernis Center for Contemporary Art, NE Affordable Art Fair, Artspace Warehouse, NY Rockbridge Village Art Fair, Omaha, NE
------	---	------	---



Fine Arts on Fifth, Malvern, IA
Jewish Federation of Omaha Art Gallery, Omaha, NE
Radial Arts Center, Omaha, NE
2021 Landlock Gallery, Omaha, NE
Rockbridge Village Art Fair, Omaha, NE
Hutchfest, Omaha, NE
Jewish Federation of Omaha Art Gallery, Omaha, NE
2020 Solo Show, TSP Inc. Architecture Firm, Omaha, NE

Found Vintage, Omaha, NE
The Switch, Omaha, NE
Red Lion Lounge, Omaha, NE
City Lights Arts Project, Omaha, NE
Fine Arts on 5th, Melvern, IA

TV & FILM

You People, Netflix

9-1-1, Fox

